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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Tromas ,,
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óG,2639

207 MARC 2 B.

Kérdés

Miért kell a bodonhelyieknek hatszáz forint vizitdíjat fizetnie a győri kórházban?
címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Molnár Lajos
egészségügyi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A vizitdíj bevezetésével jelentősen megnehezült és technikai bonyodalmakat okozott az
egészségügyi ellátások igénybevétele . Gyakran előforduló probléma, amely a nem egyértelmű
jogi szabályozásnak és az állampolgárok nem kielégítő tájékoztatásának következménye,
hogy olyan egészségügyi ellátásért is vizitdíjat fizet a beteg, amely egyébként nem vizitdíj
köteles .

Választókerületemben egy bodonhelyi állampolgár szemészeti szakellátást vett igénybe a
győri kórházban .
Bodonhely körzetileg Csornához tartozik, ahol van ugyan szemészeti szakellátás, de olyan
jellegű, amit a számára előírtak, nincs .
Mindezek következtében a győri kórházba irányították, ahol 600 .- Ft . vizitdíjat kellet fizetnie
a szakellátás igénybevételéért .

A hatályos jogi szabályozás alapján a szemészeti szakellátás a kötelező egészségbiztosítás
ellátásairól szóló 1997. évi LXXXIII . törvény végrehajtásáról szóló 217/1997. (XII. L) Korm .
rend 2. § (1) bekezdés af) pontja alapján beutalás nélkül igénybe vehető, így kérdéses, hogy
miért kellett az állampolgárnak emelt összegű vizitdíjat fizetnie .

Ez, és az ehhez hasonló esetek sokasága is rámutat a jelenlegi egészségbiztosítási rendszer, és
az ezzel kapcsolatos jogi szabályozás hiányosságaira és kidolgozatlanságára .

Kérem szíveskedjen tájékoztatni, hogy miért kell a beutaló nélkül is igénybe vehető orvosi
szakellátásért emelt összegű vizitdíjat fizetni a területileg illetékes megyei kórházban, ha a
helyi keretek között szakellátása nem biztosítható?
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Kérem továbbá szíves tájékoztatását arról is, hogy ilyen esetben, a hosszú és bonyodalmas
utánajárás elkerülésével hogyan tudná az állampolgár a tévesen megfizetett vizitdíjat
visszaigényelni?

Tisztelettel :

Budapest, 2007 . március 27 .

Dr. Áder János
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